

German version below

Current information on the mid-level staff reform

On 3 June 2024, the fourth meeting of the "Forum (Post-)Doktorat" took place in the Fakultätenzimmer at the University of Basel. The discussion centered around the mid-level staff reform introduced by Vice President Nadja Braun Binder. The aim and main goal of the mid-level staff reform is to improve employment conditions for mid-level staff. The next step is to identify the needs and concerns regarding the academic mid-level staff and to identify and prioritize the areas of action for the mid-level staff reform. The next "Forum (Post-)Doktorat" will take place in the coming fall semester. In the meantime, avuba is collecting further cost-neutral measures that could improve the situation of mid-level academic staff across all faculties.

German version

Aktuelle Information zur Mittelbaureform

Am 3. Juni 2024 fand im Fakultätenzimmer der Universität Basel das vierte Treffen des «Forum (Post-)Doktorat» statt. Die Diskussion konzentrierte sich auf das Thema Mittelbaureform, eingeleitet von Vizerektorin Nadja Braun Binder. Zentrales Anliegen im Rahmen der Mittelbaureform ist die Verbesserung der Anstellungsbedingungen im Mittelbau. Als nächster Schritt stehen die Aufnahme der Bedürfnisse und Anliegen im Zusammenhang mit dem akademischen Mittelbau sowie die Identifizierung und Priorisierung der Handlungsfelder für die Mittelbaureform an. Das nächste «Forum (Post-)Doktorat» wird im kommenden Herbstsemester stattfinden. In der Zwischenzeit sammelt die avuba weitere kostenneutrale Massnahmen, die die Situation des Mittelbaus an allen Fakultäten verbessern könnten.